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Notes for contributors 1 Avis aux collaborateurs 
Manuscripts should be addressed to the Editor, Oral History Forum. Please submit an 
electronic copy of each contribution on computer diskette (Word or Word Perfect), as 
well as one printed copy of the manuscript. Footnotes must be appended at the end of 
the manuscript. Books for review should be addressed to the book review editor. 
Les manuscrits doivent dtre adressis au rtdacteur, Forum d'histoire orale. Veuillez 
envoyer une copie Blectronique de chaque manuscrit sur disquette (Word ou Word 
Perfect), accompagnte d'une copie imprimte. Les notes doivent dtre plac6es 
sipartment h la fin du manuscrit. Les volumes destines aux comptes rendus doivent dtre 
adressis au responsable. 
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Cover illustration / Illustration de la couverture 
Evelyn Moraffs grand-father, Samuel Aron Feder, one of the Jewish immigrants who 
settled in Canada at the beginning of the xxth century. 
Le grand-pkre d'Evelyn Moraff, Samuel Aron Feder, un des membres de la 
communauti juive qui s'installa au Canada au dibut du XX' sikcle. 


